



Extreme Fertilizer Spreader

Extreme Разбрасыватели Удобрений

TECHNICAL DETAILS

Технические Детали

MODEL	МОДЕЛЬ	Unit Ед.Измерения	EXTREME 650	EXTREME 850	EXTREME 1000
Spreader Disc Palette Locating Angle	Положения паллетов диска разбрасывания	lt	18	18	18
Number of Spreader Disc Speed	Скорость вращения дисков разбрасывания (rev/mn)	km/h	720 / mn	720 / mn	720 / mn
Number of Palette on Spreader Disc	Каличество Паллетов диска разбрасывания	pcs	2	2	2
Gearbox Transmission Rate	Норма трансмиссии коробки передач		1/1.33	1/1.33	1/1.33
Fertilizer Capacity	Вместимость бункера удобрения	kg	650	850	1000
Height	Емкость бункера удобрений	mm	1410	1520	1820
Width	Высота машины	mm	1200	1200	1630
Length	Ширина машины	mm	1820	1820	1820
Weight	Длина машины	kg	220	240	260
Operation Speed	Рабочая скорость		8/12	8/12	8/12
Operation Width	Рабочая ширина	km/ h	10/24	10/24	10/24
Required Power	Мощность Трактора	hp	25-30	35-40	40-45



GENERAL FEATURES

Extreme Series fertilizer spreaders which are manufactured by Agrolead, as pendant (hydraulic) type are connected to the tractor by means of three-point hanger system. Main hopper is of 650 lt and the capacity of the fertilizer spreaders can be increased to 850 - 1000 lt with additions. Extreme Series fertilizer spreaders are made in double hydraulic system as standard. Thanks to the hydraulic control stick, the fertilizer spreading is made easily at the frontier starts from the tractor cabin and the unnecessary fertilizer consuming is avoided by closing it swiftly. Spreading width of the machine can range between 10-24 m; however, these adjustments must be performed by changing the angle and the length of the wings on the disk depending on the fertilizer types. The fertilizer tank is halved by a separator sheet in reverse V shape at the bottom and the mixer in it is located vertically and the fertilizer flow is provided uninterruptedly.

ОБЩИЕ ХАРАКТЕРИСТИКИ

Навесные Разбрасыватели удобрений серия Extreme (Гидравлический) соединяются к трактору в трех точках. Основной Бак 650 литров с дополнительными бортами емкость увеличивается на 850 и 1000 литров. На стандарте Разбрасыватели удобрений производятся с двухдисковыми и гидравлическими системами. С помощью гидравлического управления которая находится в кабине трактора, очень легко управлять систему разбрасывания и закрывания, система помогает избежать лишних расходов. Разбрасывания рабочая ширины дойдется до 10-24 метров, но в зависимости от вида удобрений можно настроить и изменять положения дисков и крыльев. Нижняя часть бака которая обратный V образна с разделяющим железом делится на две части. Удобрений сток бесперебойным через вертикальный смеситель, который находится внутри.